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ساکت الهامی در 
جام حذفی تخصص 

عجیبی دارد و ۲ 
بار تیم هایش را 

قهرمان کرد. چطور 
شد این فصل 

نتوانست تیم را 
به این هدف بزرگ 

برساند؟
اینجوری نمی شود گفت 

چون ۲ سال پشت هم 
تیم هایش قهرمان 

شده، نمی شود انتظار 
داشت این فصل هم 
چنین کاری کند چون 
شرایط کاملاً متفاوت 

بود. همین که هوادار 
جزو ۴ تیم برتر شد مثل 
قهرمانی است. این در 

حالی است که تیم هایی 
مثل سپاهان با آن  همه 

هزینه نتوانستند به 
یک چهارم برسند.

ZOOM

در آینه لیگ
فوتبال ایران

 بابک مرادی: 
 به بیرانوند گفتم 

به تو گل می زنم
بابــک مــرادی، زننــده تنهــا گل 
هــوادار بــه پرســپولیس در نیمــه 
نهایــی جــام حذفــی دربــاره ایــن 
بــازی گفــت: »بــازی خوبــی بــود 
امــا متأســفانه باختیــم. حق مــان 
باخــت نبــود امــا اتفاقــی کــه نبایــد 
می افتــاد، افتــاد و بــه پرســپولیس 

تبریــک می گویــم.«
 او در پاســخ بــه ایــن ســؤال کــه 
بیرانونــد گفتــه ترســوها پنالتــی را 
وســط می زننــد، آیــا ایــن حــرف را 
در آخــر بــازی بــه او گفتــه، ایــن طــور 
می گویــد: »بیــن دو نیمــه قبــل از 
اینکــه بــه زمیــن بیایــم، بــه بیرانوند 
گفتــم زمیــن می آیــم و گل می زنــم. 
بــرای مــن و گلــر ۵۰، ۵۰ بــود. اگــر 
وســط هــم نمــی زدم گل را می زدم. 
دوســت داشــتم گل دوم را بزنــم 
امــا جلویــم پریــد. می توانســتیم به 
بــازی برگردیــم. شــرمنده بچه های 
تیم مــان شــدم. تیمــی یکــدل، 
جــوان و خــوب داشــتیم کــه آقــای 
ســاکت خیلــی بــرای مــا زحمــت 

کشــید.« 
او در دقیقــه 1۰ بــازی بــا ذوب آهــن 
در هفتــه پایانــی تعویــض شــد کــه 
حواشــی هــم بــه همــراه داشــت و 
در ایــن بــاره می گویــد: »حاشــیه 
نبــود. دقیقــه 1۰ تعویــض شــدم 
کــه فنــی نبــود. در هــر خانــواده ای 
اتفاقاتــی می افتــد. آقــای ســاکت  
مثــل پــدرم اســت و در خانــواده 
خودمــان حلــش کردیــم. چیــز 
خاصــی نبــود. امســال دو بــار 
برایــم اتفــاق افتــاد کــه یــک بــارش 
را مقصــر بــودم امــا در بــازی بــا 
ذوب آهــن تقصیــر نداشــتم و فنــی 
هــم نبــود. آقــای ســاکت امســال 
خیلــی بــه مــا کمــک کــرد. مدیــون 

و ممنونــش هســتم.« 
امــا نظــر او دربــاره قهرمــان جــام 
حذفــی: »اگــر ایــران باشــم حتمــاً 
بــه ورزشــگاه مــی روم. امیــدوارم 
دربــی خوبــی باشــد و اســتقلال 

برنــده شــود.«

هواداران آبادانی 
خواستار تعیین 

تکلیف هیأت مدیره
بیــش از 1۰۰ نفــر از هــواداران 
آبادانــی کــه از معرفــی نشــدن 
اعضــای هیــأت مدیــره باشــگاه 
صنعت نفــت ناراضــی هســتند، 
روز جمعــه مقابــل فرمانــداری 
ویــژه آبــادان تجمــع اعتراض آمیــز 

برگــزار کردنــد. 
ایــن هــواداران آبادانــی می گوینــد: 
»تمامــی تیم هــا در حــال جــذب 
بازیکــن و مربــی هســتند امــا 
تیــم صنعت نفــت هنــوز هیــأت 
مدیــره خــود را نشــناخته اســت. 
ایــن اتفــاق تکــراری بعــد از پایــان 
تیــم  عــث شــده  با هــر فصــل 
صنعت نفــت نســبت بــه دیگــر 
حریفانــش در لیــگ برتــر دیــر 
بســته شــود. البته انتخاب نشــدن 
هیــأت مدیــره باشــگاه نــه تنهــا 
زمــان بــرای آماده ســازی تیــم را از 
بیــن می بــرد بلکــه باعــث می شــود 
بازیکنــان درجــه چنــدم جــذب 
تیــم شــوند. تــا زمــان بیشــتری از 
دســت نرفتــه بایــد اعضــای هیــأت 
مدیــره انتخــاب شــوند تــا ســرمربی 
جــذب بازیکنــان مــورد نظــرش را 

آغــاز کنــد.«

گلزن ترین مدافع 
لیگ یک

حســن نجفــی، مدافــع تیــم فوتبال 
سایپا تهران در پایان فصل 1۴۰۲-
1۴۰1 لیــگ یــک؛ یکــی از عناویــن 
مهــم ایــن رقابت هــا را از آن خــود 

کــرد. 
نجفــی در بیــن مدافعــان لیــگ یک 
در مجمــوع بــا بــه ثمــر رســاندن 
۵ گل؛ بــه عنــوان برتریــن مدافــع 
گلــزن لیــگ یــک لقــب گرفــت تــا 
بدیــن ترتیــب ســایپایی ها نیــز 
در بیــن برترین هــای لیــگ یــک 

نماینــده ای داشــته باشــند.

 zمصاحبه و خبر

هوادار با وجود اینکه در بازی نیمه نهایی 
مقابل پرسپولیس خیلی خوب کار کرد 
اما نتوانست به نتیجه دلخواه برسد و 
شکست خورد تا از رسیدن به فینال 
باز بماند. حسین ابراهیمی مدافع 
هوادار که فکر می کند بودن در بین 
۴ تیم برتر جام حذفی، مثل قهرمانی 
می ماند، درباره بازی با پرسپولیس، تونل 
قهرمانی، شرایطش برای فصل بعد و... 

صحبت می کند.

در بازی با پرسپولیس خیلی خوب 
کار کردید اما در نهایت باختید...

بله، ما در جام حذفی با پرسپولیس که 
قهرمان لیگ برتر است و تیم باکیفیتی 

به حساب می آید، بازی کردیم. در طول 
هفته خیلی روی این بازی کار کردیم و 
سعی داشتیم یک ربع، ۲۰ دقیقه اول 
را مدیریت کنیم اما در دقیقه ۲ غافلگیر 
شدیم و پنالتی دادیم که گل خوردیم. 
بعد هم تا آمدیم به خودمان بیاییم یک 
گل دیگر خوردیم. بعد از آن رفته رفته 
سوار بازی شدیم و نیمه اول صاحب 
موقعیت شدیم اما پنالتی مان تبدیل به 
گل نشد. اگر آن پنالتی گل می شد بدون 
شک شرایط بازی فرق می کرد. در بین 
۲ نیمه آقای الهامی با تعویض هایی که 
انجام داد توانستیم سوار بازی شویم و 
شرایط بهتری  پیدا کنیم. در این نیمه 
گل هم زدیم و موقعیت های زیادی 
داشتیم اما پرسپولیس یک موقعیت 
نصف و نیمه آورد و آن را گل کرد. 
فرق تیم ها، این جور جاها مشخص 
می شود. پرسپولیس روی تجربه و 
حرفه ای گری اش ۳ گل زد و توانست 

برنده شود.

نکته جالب قبل از بازی هم تونلی 
بود که برای پرسپولیسی ها زدید...

تونل قهرمانی وظیفه هر تیمی است 
و باید به تیم قهرمان احترام گذاشت. 
فرقی نمی کند آن تیم قهرمان چه تیمی 
باشد. استقلال، پرسپولیس، سپاهان 
یا هر تیم دیگری بود وظیفه تیم مقابل 

است که تونل قهرمانی بزند.
فصل قبل وقتی استقلال قهرمان 

شد در یکی از بازی ها، یکی از 
بازیکنان حریف در تونل قهرمانی 
نرفت و کنار ماند. در تیم هوادار، 

بازیکنی نبود که بگوید نمی خواهد 
در تونل قهرمانی باشد؟

نه، چنین چیزی نبود. به نظر من باید 
احترام گذاشت. اصل اول در فوتبال 
احترام گذاشتن است. به هر حال، آن 
تیم و آن بازیکن چنین تصمیمی گرفت 
اما من فکر می کنم کار درست را ما 

انجام دادیم.
فصل هم برای شما تمام شد...

بله، فصل سختی بود اما فکر می کنم 
فصل بعد سخت تر خواهد بود. با توجه 
به تغییراتی که در فدراسیون فوتبال 
اعمال شد و قرار است سهمیه بازیکنان 
خارجی بیشتر شود، این مسأله برای 
تیم های صنعتی بهتر خواهد بود. به 
همین دلیل شرایط برای تیم های دیگر 

سخت تر خواهد شد.
البته اگر بازیکنان با کیفیت به 

لیگ ایران بیایند چون این فصل 
بازیکنان بی کیفیت خارجی زیاد 

داشتیم.
صددرصد. البته مدیران باشگاه ها 
هم دیگر به این نتیجه رسیده اند که 
بازیکنان باکیفیت خارجی بیاورند. 
تیم هایی مثل گل گهر، فولاد  مثلاً 
خوزستان و تراکتور بازیکنان خارجی 
خوبی گرفتند. نساجی هم یک بازیکن 
خارجی باکیفیت دارد که نمی دانم 
چرا کمتر به او بازی می دادند. البته 
اینکه بازیکن بیاید خودش را با تیم 

جدید هماهنگ کند و کیفیت خود 
را نشان دهد، زمانبر است. همانطور 
که بازیکنان ایرانی به لیگ های حوزه 
خلیج فارس می روند و کمی زمان می برد 

تا وفق پیدا کنند.
با هوادار قرارداد داری یا اینکه 

تمام شده؟
یک فصل دیگر قرارداد دارم.

ساکت الهامی سرمربی می ماند 
یا می رود؟

خبری ندارم از ماندن یا رفتن ایشان 
اما همین جا می خواهم از آقای الهامی 
و مجموعه باشگاه هوادار تشکر کنم 
که به من لطف کردند. من مدیون آنها 
هستم که دوست داشتم اینجا از آنها 

تشکر کنم.
به خاطر اینکه شما را در نیم فصل 

جذب کردند؟
بله، دقیقاً. مربیانی که چند سال با آنها 
کار کردم چنین ریسکی نکردند اما آقای 

الهامی به من لطف داشت.

 zمصاحبه

تراکتــور بعــد از نتایــج بســیار خوبــی کــه با 
خمــس بــه دســت آورده بــود در آخریــن 
بــازی شکســت ســنگین 7-1 را مقابــل 
اســتقلال تجربــه کــرد. محمــد نصرتــی 
مربــی تیــم فوتبــال تراکتــور می گویــد: 
ــر اســتقلال  »بابــت باخــت ســنگین براب
عذرخواهــی می کنــم. شــرایط بــازی 
آن طــور نبــود کــه بــا اختــلاف 6 گل بازنــده 
باشــیم و آن  روز، روز مــا نبــود، معتقــدم 
نمی تــوان بــا نتیجــه یــک بــازی عملکــرد 
خــوب تراکتــور را پــس از حضــور پاکــو 

خمــس مــورد ارزیابــی قــرار داد.«
 او بــا اشــاره بــه عملکــرد تیمــش در لیــگ 
بیســت و دوم، می گویــد: »در ابتــدای 
فصــل قربــان بردیــف بــا تفکــرات و 
ســبک خــاص خــودش بــه تراکتــور آمــد 

و چنــد مــاه پــس از آن پاکــو خمــس بــا 
ســبکی متفــاوت روی نیمکــت ایــن تیــم 
نشست، ابزار و بازیکنان موجود در تیم 
بــا تفکــرات ســرمربی اســپانیایی تراکتور 
همخوانــی نداشــتند، ولــی این ســرمربی 
در پســت برخــی بازیکنــان تغییراتــی را 
ایجــاد کــرد و همچنیــن باعث شــکوفایی 
چنــد بازیکــن شــد، کــه از جملــه آنهــا 
می تــوان بــه؛ گوســتاوو واگنیــن و رضــا 
اســدی اشــاره کــرد. بــه  نظــرم تراکتــور در 
مجمــوع فصــل خوبــی را ســپری کــرد و 
حمایت  هــای خوبــی از طــرف مســئولان 
باشــگاه انجــام پذیرفــت. بــه هــر حــال 
تراکتــور همــواره بایــد مدعــی اصلــی 
قهرمانــی باشــد و فصــل آینــده نیــز بدیــن 

گونــه خواهــد بــود.« 

ــه انتخــاب رضــا عنایتــی  او در واکنــش ب
بــه عنــوان ســرمربی تیــم  امیــد می گویــد: 
»عنایتــی در دوران مربیگــری خــود 
ــدی را کســب  ــا ب ــدان خــوب ی ــج چن نتای
نکــرد و عملکــرد ایــن ســرمربی متوســط 
بــوده اســت، به نظــرم کســی کــه بــه 
عنــوان ســرمربی تیم ملــی امیــد انتخــاب 
ــه بازی هــای برون مــرزی و  ــد ب شــده، بای
بین المللــی اشــراف داشــته و بــا  نحــوه 
کار کــردن بــا بازیکنــان جــوان آشــنا 
باشــد. در بحــث انتخاب هــا همــواره 
انتقــاد وجــود داشــته اســت امــا اکنــون 
بــا توجــه بــه اینکــه انتخــاب انجــام شــده 
و ایــن موضــوع یــک بحــث ملــی اســت، 
بایــد از عنایتــی حمایــت شــود و بــرای او 

آرزوی موفقیــت می کنــم.« 

ــی پیشــنهاد همــکاری بدهــد  اگــر عنایت
آیــا نصرتــی می پذیــرد: »هرگــز ایــن کار 
را انجــام نمی دهــم.« مربــی تراکتــور 
در واکنــش بــه انتقــادات پاکــو خمــس 
چمــن  ییــن  پا کیفیــت  بــه  نســبت 
ورزشــگاه یــادگار امــام)ره( می گویــد: 
»پاکــو خمــس یــک ســرمربی بین المللی 
اســت کــه در ســطح اول فوتبــال حضــور 
داشــته اســت، انتقادات وی در راســتای 
پیشــرفت فوتبــال کشــورمان اســت و در 
ایــن خصــوص بــا نظــر خمــس موافــق 
هســتم و مســئولان بایــد انتقاداتــش را 
مــورد بررســی قــرار داده و بــه آنهــا جامــه 
عمــل بپوشــانند.« امــا نظــر او دربــاره 
قهرمانــی لیــگ: »پرســپولیس مســتحق 
کســب عنــوان قهرمانــی لیگ برتــر بــود.«

پرسپولیس مستحق قهرمانی بود

نصرتی: تراکتور همیشه باید مدعی باشد
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باشگاه تراکتور:

به شایعات توجه نکنید!

باشگاه تراکتور با انتشار بیانیه ای اعلام کرد: »اخیراً اخباری مبنی بر توافق 
باشــگاه تراکتــور بــا بازیکنان مختلف در رســانه ها و فضای مجازی منتشــر 
شده و همچنین از برخی بازیکنان به عنوان اهداف نقل و انتقالاتی باشگاه 
یاد می شــود که این اخبار به هیچ وجه صحت نداشــته و مورد تأیید باشگاه 
نیســت.« ایــن بیانیــه می افزاید پــس از انعقاد قرارداد در زمــان مقرر نقل و 

انتقالات، از بازیکنان جدید رونمایی خواهد شــد.

استقلال خوزستان

مشکلاتی برای میزبانی

کیــوان بابــادی مدیرعامــل باشــگاه اســتقلال خوزســتان در مــورد وضعیت 
ورزشــگاه خانگــی آبی هــای اهــواز می گویــد: »ورزشــگاه غدیــر حــدود پنــج 
ســال اســتفاده نشــد و هزینــه تعمیــر آن را بــا حمایــت شــرکت ملــی فــولاد 
ایــران تقبــل کردیــم. چمن ایــن ورزشــگاه اســتانداردهای لازم را برای لیگ 
برتــر نــدارد. صندلی هــای ورزشــگاه جدیــد اســت و بایــد گیت هــای ورودی 

را نیــز آمــاده کنیــم. «

سعید سحرخیزان

پرسپولیس ما را تنبیه کرد

ســعید ســحرخیزان مهاجــم جوان هــوادار درباره شکســت تیمــش مقابل 
پرســپولیس می گویــد: »بــازی بســیار ســنگینی بــا تیــم خــوب پرســپولیس 
داشتیم. حریف ما پرسپولیس بود و تیم بزرگی هستند که اگر مقابل شان 
اشــتباه کنید، تنبیه می شــوید. ما شــروع بدی داشــتیم و تنبیه شــدیم اما 
مالکیت توپ و موقعیت های مان از آنها بهتر بود. فوتبال است و اگر نزنید، 
می خوریــد. به پرسپولیســی ها تبریک می گویم و امیدوارم موفق باشــند.«

 zگزارش

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

 زدن تونل قهرمانی
وظیفه هر تیمی است

ابراهیمی: به الهامی و هوادار مدیونم


